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SEMINAR ZA VODSTVA ZSMS
IZ KRAJEVNIH SKUPNOSTl

Konferenca mladih iz krajevnfli skupnosti je skupaj s komisijo za
IPD pripravfla dvodnevni seminar za vodstva osnovnih organizacij
iz krajevnih skupnosti. Seminar je potekal v dvorani skupščine
občine Ljubljana-Moste-Polje v petek 7. novembra popoldne in v
soboto 8, novembia dopoldne.

Prvega dne soudeleženci naj-
prej izpolnjevali anketno-vpra-
šalne liste o delu v osnovnih
organizacijah, zatem pa so po-
dušali dve temi, in sicer:

- Aktualni problemi nadalj-
njega razvoja krajevnih skup-
nosti - predavatelj študent
FSPNSašoNovakin

- Pomen družbenopolitič-
nega izobraževanja v osnovnfli
organizacijah ZSMS v KS - no-
sflec teme je bil tov. Lukež, rav-
natelj OŠ Polje.

Obe temi sta bili za uddežen-
ce zelo zanimivi in aktualni.

V soboto 8. novembra so
udeleženci najprej poslušali
temo: MetodcJogija vodenja se-
stankov, katere nosilec je bil
Albert AvguStinčič. Po teore-
tični razlagi so pripravili tudi
praktični primer sestanka, in si-
cer v dveh skupinah: vaške 0 0
posebej in mestne 0 0 ZSMS
posebej.

Temu je dedila okrogfa miza
o delu osnovnih organizacij
ZSMS v krajevnih skupnostih.
Vprvem delustajo vodila pred-
sednik komisije za IPD pri OK
ZSMS Dušan Ddamič in pred-

sednik komisije za LO in DS
Anton Perme, ki sta obrazložia
pomen in način dda v osnovnih
organizacijah na obeh področ-
jih. V drugem delu pa je bila
razprava usmerjena v oceno sta-
nja in delovanja csnovnih orga-
nizacij ZSMS v krajevnih skup-
nostih naše občine. Predstav-
niki vseh KS so prikazali ddo in
stanje v svojih organizacijah,
prav takopasopiegledaU rezul-
tate ankete o delu 0 0 ZSMS v
KS, kisojo dan poprej izpdnili
in jo je posebna komisija takoj
analizirala. Zatem so udeleženci
seminarja obiskališe KS Zadvor
in se na mestu samem seznanili
z ddom te krajevne skupnosti
in osnovne organizacije ZSMS.

Seminarja se je udeležilo 50
članov vodstev osnovnih organi-
zacij iz 15 krajevnih skupnosti
občine, in sicer: s Koddjevega
in iz Zaloga po 6, iz Štepanjske-
ga naselja 5, iz Besnke, Hrušice
— Fužin, Šmartnega inZadvora
po 4, iz Bizovika in Zdene jame
po 3, iz Dolskega, Most, Novili
Jaiš, Pdja in Zadobrove po 2
ter z Vevč en predstavnik. Iz

KS Klopce in Lipoglav se zaradi
objektivnih razlogov piedstav-
niki niso udeležili seminarja.

Več kot tretjina uddežencev
(18) je bilo članov ZK. Semi-
narja se jeuddežilo 11 predsed-
nikov, 8 sekretarjev in 30pred-
stavnikov komisij oz. referentov
ter mentor 0 0 ZSMS v KS. Za
polovico udeležencev je bfla to
prva oblika družbenopolitične-
ga izobraževanja, medtem ko
jih. je druga polovica že obisko
vala podobne seminarje in poli-
tične šole. Uddeženci bodo
svoje znanje praktično upora-
bili v osnovnih organizacijah in
ga prenašali tudi na druge
člane.

Občinska konferenca mladih
iz krajevnih skupnosti bo sku-
paj s komiajami pri OK ZSMS
še nadalje izvajala program iz-
obraževanja kot eno prioritet-
iiih nalog svojega programa, saj
se je pokazalo, daje prav toena
najpomembncjših oblik uspeš-
nega dela mladinske organiza-
cije na teienu — krajevni skup-
nosti.

SAŠO NOVAK


